
biADA GMINY
Nl::TRAW Protokół Nr XI/2015

z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 28 października 2015 r.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków -- Helena Artymowicz słowami
"Otwieram Sesję Rady Gminy Mietków", przywitała wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i przedstawiła porządek obrad:

Otwarcie Segi.
Przyjęcie protokołu z poprzedniej segi z dnia 15.10.2015 r.
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów podatku rolnego.
Podjęcie uchwały w sprawie wzor(5w informacji i deklaracji podatkowych.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki podatku leśnego.
Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym
podatku.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu współpracy Gminy Mietków z
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego w 2016 roku.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na brak wydanego w odpowiednim temiinie
zarządzenia Dyrektora Gimnazjum w Mietkowie w sprawie Rady Pedagogicznej, która odbyła
się 3 1 .08.2015 r.
Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiomików
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych
niezabudowanych, położonych w obrębie Maniów Maniów Mały, stanowiących własność
Gminy Mietków.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, stanowiących
własność Gminy Mietków, położonych w miejscowości Proszkowice.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji inwestycji wynikających z "Planu
Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Mietków"
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy Hlnansowej Powiatowi Wrocławskiemu na
budowę chodników przy drogach powiatowych w miejscowościach Maniów Mały i Maniów
Wielki Gmina Mietków.
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Mietków dotycząca analizy oświadczeń
majątkowych radnych za 2014 rok
Infomlacja Wójta Gminy Mietków dotycząca analizy oświadczeń majątkowych osób
zobowiązanych do ich złożenia za 2014 rok
Wnioski i interpelacje radnych.
Sprawy różne.
Zamknięcie seqi.
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W związku z wprowadzeniem do porządku obrad dodatkowych punktów: Podjęcie uchwały w
sprawie przyjęcia do realizacji inwestycji wynik4ących z "Planu Gospodarki NiskoemisŃnej dla
Gminy Mietków" i Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Wrocławskiemu na budowę chodników przy drogach powiatowych w miejscowościach Maniów Mały
i Maniów Wielki Gmina Mietków oraz zdjęciem z porządku obrad dwóch punktów: Podjęcie
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf opłat na 2016 rok za pobór wody z wodociągów na terenie
gminy Mietków oraz za ścieki odprowadzane do gminnej oczyszczalni i Podjęcie uchwały w sprawie
wysokości opłat na 2016 rok za usługi komunalne świadczone przez Zakład Gospodarki Komunalnej
w Mietkowie, Przewodnicząca -- Helena Artymowicz, zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia
porządku obrad.



Głosowało 14 radnych -- oddano 14 głosów ,,za".
Przewodnicząca -- stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni zapoznali się z protokołem z poprzedniej segi Rady
Gminy . Następnie poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu.

Ad 2

Głosowało 14 radnych -- oddano 14 głosów ,,za'',
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie

Uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów podatku rolnego.
Przewodnicząca poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu komisji RG, radni postanowili
przyjąć stawkę ustaloną do celów wymiaru podatku rolnego przez Prezesa GUS w max
wysokości lj. 53,75 zł. za lq -- jest to średnia ceny skupu żyta za okres ll kwartałów
poprzedzających kwartał poprzedzający rok 201 6.
Wyjaśniła, że przylmuyąc stawkę maksymalną nie podejmuje się uchwały w tej sprawie.
Należy tylko przegłosować stawkę.

Ad 3

Głosowało 14 radnych -- oddano ll głosów ,,za", 3 głosy "przeciw"
Przewodnicząca -- stwierdziła, że wysokość stawki do celów wymiaru podatku rolnego została
przyp ęta większością głosów.

Uchwała w sprawie wzorów infomlacji i deklaracji podatkowych.
- Projekt uchwały Przedstawiła Regina Ozga -- Skarbnik Gminy.

Ad 4

Głosowało 14 radnych -- oddano 14 głosów ,,za".
Przewodnicząca -- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawki podatku leśnego.
Przewodnicząca poinformowała, że podobnie jak w podatku rolnym na wspólnym posiedzeniu
komisji RG, radni postanowili przyjąć stawkę ustaloną do celów obliczania podatku leśnego
przez Prezesa GUS w max wysokości lj. 191,77 zł. za l m3 -- jest to średnia cena sprzedaży
drewna obliczona wg średniej ceny drewna uzyskaną przez nadleśnictwa za pierwsze 3
kwartały 2015 roku.
Wyjaśniła, że przyjmując stawkę maksymalną, również nie podejmuje się uchwały w tej
sprawie. Należy tylko przegłosować stawkę.

Ad 5

Głosowało 14 radnych -- oddano 14 głosów ,,za".
Przewodnicząca stwierdziła, że wysokość stawki do celów obliczania podatku leśnego została
przyp ęta większością głosów.

Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma - Sekretarz Gminy.
Przewodnicząca Wjaśniła, że stawki podatków zostały ustalone na wspólnym posiedzeniu
komigi RG.

Ad 6

Głosowało 14 radnych -- oddano 14 głosów ,,za".
Przewodnicząca -- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie
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Uchwała w sprawie zwolnień w podatku od niemchomości.
- Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma - Sekretarz Gminy.

Ad 7

Głosowało 14 radnych -- oddano 14 głosów ,,za"
Przewodnicząca -- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym podatku
- Projekt uchwały Przedstawiła Regina Ozga -- Skarbnik Gminy.

Ad 8

Głosowało 14 radnych -- oddano 14 głosów ,,za".
Przewodnicząca -- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie przŃęcia Gminnego programu współpracy Gminy Mietków z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 201 6 roku.

- Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma - Sekretarz Gminy.

Ad 9

Głosowało 14 radnych -- oddano 14 głosów ,,za"
Przewodnicząca -- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na brak wydanego w odpowiednim temiinie zarządzenia
Dyrektora Gimnazjum w Mietkowie w sprawie Rady Pedagogicznej, która odbyła się 3 1 .08.201 5 r.

- Opinię Komigi RewizŃnel przedstawiła Anna Brańka -- Członek Komigi Rewizyjnej
- Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Modrzejewska -- Członek Komisji rewizyjnej

Ad IO

Głosowało 14 radnych oddano 12 głosów ,,za", l głos "wstrzymujący się", l głos "przeciw"
Przewodnicząca -- stwierdziła, że uchwała została podjęta większością głosów.

Uchwała w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i
transportu nieczystości ciekłych.

- Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma - Sekretarz Gminy.

Ad 1 1

Głosowało 14 radnych -- oddano 14 głosów ,,za".
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjętajednogłośnie

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych niezabudowanych,
położonych w obrębie Maniów Maniów Mały, stanowiących własność Gminy Mietków.

- Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma - Sekretarz Gminy.

Ad 12

Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów ,,za".
Przewodnicząca -- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, stanowiących własność Gminy
Mietków, położonych w miejscowości Proszkowice.

Projekt uchwały przedstawił Adam Kozarowicz -- Wójt Gminy

Ad 13
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Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów ,,za"
Przewodnicząca -- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji inwestycji wynikających z "Planu Gospodarki
Niskoemisyjnd dla Gminy Mietków"

- Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma - Sekretarz Gminy.

Ad 14

Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów ,,za"
Przewodnicząca -- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu na budowę chodników
przy drogach powiatowych w miejscowościach Maniów Mały i Maniów Wielki Gmina Mietków.

Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma - Sekretarz Gminy.
Paweł Wacławek radny -- wyraził zadowolenie z budowy chodników i zwrócił się z prośbą o
dopilnowanie, aby kosztorys obejmował ulicę główną przez całą wieś -- nie tylko od muru.

Ad 15

Głosowało 14 radnych -- oddano 14 głosów ,,za".
Przewodnicząca -- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie

Informac:ję dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2014 rok przedstawiła
Przewodnicząca Rady Gminy Mietków -- Helena Artymowicz.

Ad 16

Infomiację dotycząca analizy oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia za 2014
rok przedstawił Wójta Gminy Mietków -- Adam Kozarowicz.

Ad 17

Ad 18.

Wniosków i interpelacji nie zgłoszono

Ad 19

Ryszard Łącz -- Z-ca Przewodniczącego RG -- zwrócił się z prośbą o zobowiązanie Rejonu
Dróg do usunięcia gałęzi z rowu przed Maniowem Wielkim.
Jolanta Borecka sołtys wsi Mietków -- w związku z tym, że wiele ludzi, szczególnie
starszych, kieruje do niej pytania dotyczące ośrodka zdrowia, poprosiła o zamieszczenie
Wjaśnień, infomiac:ji na stronie internetowej. Jest to bardzo ważna sprawa, ponieważ ludzie
zostają nakręcani, że to będzie niepubliczny ośrodek i będą musieli płacić za wizyty.
Wqt odpowiedział, że informac:ja zostanie zamieszczona na stronie internetowej, ale jest
obawa, że ludzie starsi nie wejdą do intemetu i nie zapoznają się z tą informacją. Jest też
prośba aby informować rzetelnie te osoby, które zwracają się do radnych z pytaniami. A na
osoby, które nakręcają przez intemet, nie mamy wpływu, to jest ich sumienie.
Andrzej Pietruszka -- Z-ca Przewodniczącego - uważa, że najlepszym Ujściem będzie
zobowiązanie pracowników Ośrodka Zdrowia do informowania pacjentów na czym będzie
polegała zmiana funkcjonowania ośrodka lub powiesić taką infomlację w ośrodku zdrowia.
Wójt zgodził się z tym, gdyż pracownicy ośrodka zdrowia mają rzetelne infomiacje. Uważa,
że tu wystąpiła nadinterpretacja słowa ,,likwidacja", ponieważ przekształcenia w inny sposób
nie da się zrobić.
Przewodnicząca RG -- apeluje do radnych i do sołtysów o dotarcie do mieszkańców z rzetelną
informadą. Stwierdziła, że każdy wie ile złego może zrobić intemet.
Wójt użył takiego stwierdzenia intemet jest jak broń -- ani sam intemet nie jest zły, ani broń
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a nie zabija zawsze po drugiej stronie jest człowiek.
rabka - zapytała kiedy będą wstawione szyby na przystanku.

Wójt odpowiedział, że wszystkie przystanki zostały pomierzone inie będą wstawiane szyby,
tylko płyty poliwęglanowe, ponieważ są tańsze.

Przewodnicząca Rady zamknęła Sega słowami ,,Zamykam Sega Rady Gminy Mietków"
Ad 20

Protokołowała

Genowefa Chabzda
P rze'wgłl Vt icząca
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